
ACTA DE SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT  
 
 

Identificació de la sessió 
Número: 2/2016 
Caràcter: ordinària 
Data: 31/03/2016 
Horari:  19 a 20 hores 
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Salvador Tresserra Purtí, alcalde 
Albert Paixau Puigoriol, regidor 
Josep Maurí Carreras, regidor 
Àlex Casals Sansolí, regidor 
Josep Ricart Ferrer, regidor 
Eudald Toralles Ibañez, regidor 
Neus Prat Vila, regidora 
Judit Torrentsgenerós Criado, secretària 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Lectura i aprovació de l’esborrany de l’acta de les sessió anterior. 
2. Donar compte de les resolucions d’alcaldia. 
3. Proposta d’acord disposant la recuperació d’ofici del domini públic de trams del 

camí Ral de l’Estany en el seu pas pel serrat Febrer 
4. Proposta d’acord aprovant el pagament parcial de la paga extraordinària del mes 

de desembre de 2012 al personal de l’ajuntament 
5. Proposta d’acord aprovant el Pla d’igualtat Intern (2016-2019) de l’Ajuntament de 

l’Estany 
6. Assumptes sobrevinguts. 
7. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1.- L’alcalde obre la sessió; la secretària llegeix els esborranys de la sessió anterior, 
del dia 28/01/2016,  i el ple les aprova per unanimitat dels assistents. 
 
2.- Donar compte de les resolucions de l’alcaldia. 
 
Tal i com s’estableix en l’article 42 del Reglament d’Organització i Règim jurídic de les 
Corporacions Locals, l’Alcalde ha de donar compte de les resolucions que ha dictat 
des de la darrera sessió ordinària per tal que els regidors/es coneguin el 
desenvolupament de l’Administració municipal als efectes de control i fiscalització dels 
òrgans de govern, previst en els articles 22.2.a i 46.2 e de la Llei de Bases de Règim 
Local i 50.2 a de la llei Municipal de Catalunya. 
Les resolucions han estat a disposició dels regidors/es a la secretaria de la Corporació, 
per la quina cosa el Ple en resta assabentat. 
 
3.- Proposta d’acord disposant la recuperació d’ofici del domini públic de trams del 
camí Ral de l’Estany en el seu pas pel serrat Febrer 



Tramitat l’expedient de recuperació d’ofici del bé immoble de domini públic municipal 
de trams del camí Ral i donada l’audiència a tots els interessats, els quals no han 
acreditat cap títol legitimador de la seva possessió i no han presentat al·legacions. 

D’acord amb el contingut de l’article 147.1 i 148 del reglament de patrimoni dels ens 
locals, l’alcalde proposta al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 

Acords 

1.- Disposar la recuperació d’ofici del bé immoble de domini públic municipal de trams 
del camí Ral de l’estany en el seu pas pel serrat Febrer. 

2.- Ordenar a tots els interessats que, en el termini de deu dies naturals des de que li 
sigui notificat aquest acord, cessin en la seva actuació d’ocupació de l’esmentat 
immoble i que el deixi a la lliure disposició de l’Ajuntament. 

3.- Disposar, que en cas de que els interessats no donin compliment a l’ordre 
continguda al paràgraf precedent, es procedeixi per part dels serveis municipals a la 
recuperació de la possessió de l’immoble, utilitzant els mitjans d’execució forçosa 
legalment procedents.  

Sotmesa la proposta a votació aquesta es va aprovar per unanimitat dels assistents. 

4.- Proposta d’acord aprovant el pagament parcial de la paga extraordinària del mes 
de desembre de 2012 al personal de l’ajuntament 

Atès que la Disposició Addicional 12a de la Llei 48/2015, de 29 d’octubre, de 
Pressupostos Generals de l’Estat per al 2016, disposa que les diferents 
Administracions Públiques poden acordar l’abonament de part de la paga 
extraordinària del mes de desembre de 2012 que es va deixar de percebre com a 
conseqüència de la seva supressió per aplicació del RDL 20/2012, de 13 de juliol. 

Vist l’informe de secretaria-intervenció, de data 17 de març de 2016, favorable a 
l’abonament al personal de l’Ajuntament de l’Estany de la part proporcional 
corresponent a 91 dies de la paga extraordinària del mes de desembre de 2012, pel fet 
que es compleixen els requisits d’estabilitat pressupostària que preveu la Llei Orgànica 
2/2012 de 27 d’abril, i d’altres disposicions de desplegament. 

Atès que existeix crèdit adequat i suficient per pagar aquestes quantitats en el 
pressupost vigent. 

Es proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent 

ACORD 

1.- Aprovar el pagament parcial de la paga extraordinària del mes de desembre de 
2012 al personal de l’ajuntament de l’Estany, en aplicació de la DA 12a de la Llei de 
Pressupostos Generals de l’Estant per al 2016. 

2.- L’import a abonar a cada empleat serà l’equivalent a la part proporcional 
corresponent a 91 dies de la paga extraordinària del mes de desembre de 2012, que 
haguessin deixat de percebre. 



3.- Imputar la despesa a l’aplicació pressupostària corresponent del pressupost vigent 
de la Corporació. 

Sotmesa la proposta a votació aquesta es va aprovar per unanimitat dels assistents. 

5.- Proposta d’acord aprovant el Pla d’igualtat Intern (2016-2019) de l’Ajuntament de 
l’Estany 

Vista la disposició addicional octava, de la Llei 7/2007, de 12 d’abril de l’Estatut Bàsic 
de l’Empleat Públic, que disposa la obligació per part de les administracions públiques 
a elaborar i aplicar un pla d’igualtat. 

Vist el Pla d’Igualtat Intern (2016-2019) de l’Ajuntament de l’Estany, redactat per 
l’equip tècnic de l’Oficina de Polítiques d’Igualtat i Drets Civils de la Diputació de 
Barcelona i trobat conforme, 

Es per això que, 

L’alcalde proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents  

ACORDS 

1.- Aprovar el Pla d’Igualtat Intern (2016-2019) de l’Ajuntament de l’Estany, redactat 
per l’equip tècnic de l’Oficina de Polítiques d’Igualtat i Drets Civils de la Diputació de 
Barcelona. 

2.- Implementar el Pla d’Igualtat Intern (2016-2019) de l’Ajuntament de l’Estany. 

3.- Fer difusió del Pla d’Igualtat en els diversos mitjans de comunicació disponibles. 

Sotmesa la proposta a votació aquesta es va aprovar per unanimitat dels assistents. 

6.- Assumptes sobrevinguts. 
 
L’alcalde pren la paraula i proposa la incorporació en l’ordre del dia d’un assumpte 
sobrevingut a proposta del Grup de Convergència. 

Moció de defensa de la qualitat dels riu Calders 

Sotmesa la urgència a votació aquesta és aprovada per unanimitat dels assistents i el 
punt queda incorporat a l’ordre del dia. 

Sense entrar en debat s’acorda deixar aquest punt sobre la taula per al seu estudi i 
ajornar el seu debat en un proper Ple. 

 
7.- Precs i preguntes. 
 
Obert per l’alcalde el torn de precs i preguntes, pren la paraula la regidora Prat i 
demana per les incidències que va haver en el local social Cine després del concert de 
la festa jove de dissabte. Pren la paraula el regidor Casals i explica que cap a les dues 
de la matinada va arribar un grup de joves d’altres pobles i van agafar un pot de 
quètxup i el van buidar contra les parets del local. Pren la paraula el regidor Paixau i 
explica que s’està valorant d’acabar els concerts a una hora més prudent per evitar 



aquest tipus d’incidents com també el “botellón “ posterior. La regidor Prat recomana 
també avisar als mossos si cal per evitar mals majors. 
 
Seguidament demana per la incorporació de les dues persones que hi havia de baixa i 
demana per quantes persones treballen en aquest moment a la brigada. Pren la 
paraula l’alcalde i explica que en aquest moment hi ha tres persones, el titular, el 
substitut del titular i una persona d’un pla d’ocupació cedit pel Consell Comarcal. Avui 
mateix ha finalitzat el contracte del substitut i quedarà només el titular i el pla 
d’ocupació que se li acaba el contracte el 15 de maig.  
 
Tot seguit demana per com està el tema de la inauguració de l’escola, si s’ha confirmat 
el dia 29/04/2016. Pren la paraula l’alcalde i diu que si que s’ha confirmat aquest dia i 
que estem a l’espera de les qüestions de protocol amb el Cap dels serveis territorials 
Toni Massegú. 
 
També demana per com està el tema de la integració de Mainada a l’escola. Pren la 
paraula el regidor Casals i explica que ja hem iniciat els tràmits per a tirar-ho endavant 
i estem a l’espera de que des del Departament d’Ensenyament ens convoquin per a 
negociar el conveni individual. 
 
Seguidament demana per la legalització de les obres de Llorens Pressegué SL. 
L’alcalde pren la paraula i explic que ja s’ha legalitzat i finalitzat l’expedient de 
protecció. 
 
També demana per com estant anant les activitats que s’estant executant de Actuem 
per una vida saludable. Pren la paraula el regidor Casals i explica que estant anant 
molt bé i que hi ha una mitjana de 15-20 persones per taller o xerrada. Tant el regidor 
Casals com la regidora Prat ho valoren de forma molt positiva. 
Tot seguit demana si s’està valorant com es gestionarà aquest any el tema del bar de 
la piscina. Pren la paraula el regidor Casals i comenta que s’està valorant diferents 
possibilitats. 
 
Per últim, el regidor Toralles demana pel tema d’una autorització de sanitat que s’ha 
demanat a la titular del bar del Cine. Pren la paraula el regidor Ricart i explica que el 
que es farà és un control i seguiment de compliment de la normativa sanitària que és 
competència municipal però que es demanarà el suport a la Generalitat o a Diputació 
de Barcelona, que són les dues administracions que ofereixen aquest suport als 
municipis. 
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual estenc, com a secretària, aquesta acta. 

 

La secretària        Vist i plau 

         L’alcalde 

 
 


